

# សៀវភៅណែនាំ ការធ្វើជំរឿនឆ្នាំ2020 របស់អ្នកសម្រាប់អ្នកជួលអចលនទ្រព្យ

## តើការធ្វើជំរឿនមានន័យដូចម្តេចសម្រាប់អ្នកជួលអចលនទ្រព្យ?

អ្នកជួលត្រូវបានចាត់ទុកថាប្រជាជនដែលពិបាកធ្វើការរាប់ចំនួនបំផុតក្នុងចំណោមប្រជាជនទាំងអស់។ នៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles តែមួយប៉ុណ្ណោះ ជាងពាក់កណ្តាល នៃពលរដ្ឋប្រមាណ 4 លាននាក់ (63%) រស់នៅក្នុងបន្ទប់ស្នាក់នៅដែលកាន់កាប់ដោយអ្នកជួល។ វាជារឿងចាំបាច់ណាស់ដែលអ្នកជួលទាំងអស់នៅក្នុងទីក្រុង L.A. ត្រូវបានរាប់ចំនួន ដើម្បីធានាថាសាលាក្រុងនឹងទទួលបានចំណែកនៃមូលនិធិសហព័ន្ធសម្រាប់កម្មវិធីនានាដែលផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍ដល់អ្នកជួល រួមទាំងសក្ខីប័ក្រជម្រើសលំនៅដ្ឋានផ្នែកទី 8 និងកម្មវិធីប្រាក់ជំនួយកម្មវិធីជំនួយអាហាររបស់ (SNAP) និងមណ្ឌលសុខភាពសហគមន៍តាមមូលដ្ឋាន។

## តើម្ចាស់ផ្ទះ ទទួលបានការអនុញ្ញាតឱ្យផ្តល់ព័ត៌មានអំពីខ្លួនខ្លួនទៅដល់បុគ្គលិកជំរឿនដែរឬទេ?

ប្រសិនបើបុគ្គលិកជំរឿនមិនអាចទទួលបានចម្លើយទៅលើការស្នើសុំព័ត៌មានអំពីអ្នកនោះទេ ពួកគេត្រូវឱ្យទាក់ទងទៅកាន់ម្ចាស់អចលនទ្រព្យ ឬអ្នកគ្រប់គ្រងអចលនទ្រព្យរបស់អ្នកសម្រាប់ព័ត៌មានសំខាន់ៗ។ នេះអាចនាំទៅរកការរាប់ចំនួនបានតិចតួចដោយសារតែម្ចាស់អចលនទ្រព្យអាចនឹងមិនដឹងចំនួនមនុស្សពិតប្រាកដនៃក្រុមគ្រួសារដែលរស់នៅក្នុងអចលនទ្រព្យរបស់ពួកគេ។

## តើនរណាខ្លះនៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នកចាំបាច់ត្រូវរាប់ចំនួន?

ចាំបាច់ណាស់ដែលមនុស្សគ្រប់គ្នាដែលត្រូវធ្វើការរាប់ចំនួនអ្នករស់នៅ ឬស្នាក់នៅក្នុងអាសយដ្ឋានរបស់អ្នក (រួមទាំងនៅខាងក្នុងអាជ្ញាធរមិន ឬផ្ទះរបស់អ្នក នៅក្នុងហ្សាន់យាយនី ឬនៅក្នុងយានសម្រាប់ស្នាក់នៅក្នុងអចលនទ្រព្យរបស់អ្នក) នៅថ្ងៃទី1 ខែមេសា ឆ្នាំ2020។ នេះរាប់បញ្ចូលទាំងទារក កុមារ មនុស្សពេញវ័យ មនុស្សចាស់ និងមនុស្សដែលមិនមានជាប់សាច់លាមជាមួយអ្នក។ ការិយាល័យជំរឿនសហរដ្ឋអាមេរិក នឹងទទួលយកការស្នើសុំតែមួយប៉ុណ្ណោះក្នុងមួយគ្រួសារ ដូច្នេះជាការចាំបាច់បំផុតដែលត្រូវរាប់ចំនួនមនុស្សឱ្យបានត្រឹមត្រូវនៅលើកទីមួយ។

## តើបុគ្គលិកណាម្នាក់ដែលមកពីរដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធ នឹងត្រូវបានបញ្ជូនទៅកាន់ផ្ទះរបស់ខ្ញុំដែរទេ?

អ្នកធ្វើជំរឿននឹងមកកាន់ផ្ទះរបស់អ្នកតែនៅពេលណាដែលគ្មាននរណាម្នាក់មកពីគ្រួសាររបស់អ្នកឆ្លើយតបទៅនឹងការស្នើសុំនេះនៅដំណាច់ខែមេសា ឆ្នាំ2020 តែប៉ុណ្ណោះ។ ក្នុងករណីនោះ អ្នកធ្វើជំរឿននឹងស្នើសុំឱ្យអ្នកបំពេញកម្រងសំណួរដោយផ្ទាល់។ ប៉ុន្តែ អ្នកធ្វើជំរឿនពីមុនមក មានភាពលំបាកក្នុងការចូលទៅកាន់អគារអាជ្ញាធរមិន ដែលនេះជាមូលហេតុធ្វើឱ្យអ្នកជួលផ្ទះភាគច្រើនមិនត្រូវបានរាប់ចំនួន។ ដើម្បីជៀសវាងកុំឱ្យនរណាម្នាក់មកកាន់ផ្ទះរបស់អ្នក អ្នកគប្បីបំពេញកម្រងសំណួរនៃការធ្វើជំរឿននេះឱ្យបានឆាប់នៅពេលណាអ្នកទទួលបានការជូនដំណឹងក្នុងសំបុត្រប្រៃសណីយ៍នេះ។

ទីក្រុង Los Angeles និងផ្តល់ដំណោះស្រាយ(នានា) យ៉ាងសមស្រប ដើម្បីធានាការប្រើប្រាស់ដោយស្មើភាពគ្នានូវកម្មវិធី សេវាកម្ម និងមន្ទីរវេជ្ជសាស្ត្ររបស់ខ្លួនសម្រាប់មនុស្សដែលមានពិការភាព។ ដើម្បីធ្វើការស្នើសុំ សូមទាក់ទងទៅនាយកដ្ឋានផ្នែកពិការភាពតាមរយៈ DOD.Contact@lacity.org ឬ (213) 202-5668 ជាមុន ក្នុងរយៈពេលប្រាំថ្ងៃធ្វើការឬលើសពីនេះ។



census.lacity.org  
#2020Census

